

Instructions for Providing Handwriting Samples For Graphological Handwriting Analysis

- Please ensure you are in a calm and relaxed state when preparing your handwriting samples. Avoid consuming alcohol before or during the writing process, as this can affect your handwriting. Maintain a comfortable seated position and write in your usual style.
- Please provide one sample written in English and another in Traditional Chinese.
- Use any writing instrument except for a pencil. Ballpoint pens are a suitable choice.
- Write on a full sheet of plain paper, such as photocopy paper. Avoid lined paper or placing the paper on a lined surface.
- It is recommended that you write an original piece of writing, such as a letter, on a topic of your choice. Please avoid copying lyrics, poems, or scriptures. If necessary, you may reference the provided English and Traditional Chinese sample texts, but original writing is preferred.
- Handwriting samples should be at least one page in length.
- Sign your name as you normally would.
- Please indicate your approximate age, gender, and whether you are right- or left-handed.
- You may also submit any previous English handwriting samples along with an approximate date or your age at the time of writing.
- If you are taking any medication that may affect your handwriting, please disclose this.
- Please note any physical or emotional trauma you may have experienced within the past year, as this could potentially impact your handwriting.

Submission Methods:

1. Submitting your samples in person for optimal handling (Prior appointment is necessary) is highly recommended.
2. If this is not possible, you may choose to send your samples via registered mail or SF Express (Paid by shipper)

Scheduling a Consultation Session:

Upon receipt of your handwriting samples, we will provide payment instructions. The report will be completed within 15 days of confirmed payment. You can then schedule a 30-minute consultation, either in person or online, via email or WhatsApp to discuss the findings.

筆跡心理分析樣本提交指引

- 在準備書寫樣本時，請確保你處於平靜的狀態，避免在書寫前後飲酒，因為酒精會影響你的筆跡。保持舒適的坐姿，按照你日常的書寫習慣進行書寫。
- 請提供一份英文書寫樣本和一份繁體中文書寫樣本。
- 請使用任何書寫工具，但不要使用鉛筆，原子筆是不錯的選擇。
- 在無格線的紙張(如影印紙)上書寫，請不要在有格線的表面或紙張上書寫。
- 我們希望你能夠寫一篇原創性的短文，例如一封信，主題由你自行決定。請避免抄寫歌詞、詩歌或經文。如有需要，以下是英文和繁體中文的參考文本，你可以直接抄寫，但自發書寫更為理想。
- 理想的書寫長度為一頁或更多。
- 請按照你的慣常方式簽名。
- 請註明你的大概年齡、性別以及是否為慣用右手或左手。
- 你也可以提供過去書寫的任何英文筆跡樣本，並注明大概的書寫時間或當時年齡以供參考。
- 如果你正在服用可能影響筆跡的藥物，請告知。因為這可能影響你的筆跡。
- 如果你在過去約12個月內經歷了任何身心創傷，也請告知，因為這可能影響你的筆跡。

提交樣本方法：

1. 建議你親自提交樣本，以獲得最佳處理效果(需要預約)。
2. 如果無法親自提交，你可以選擇掛號郵寄或順豐快遞(寄付)。

預約諮詢環節：

收到你的書寫樣本後，會提供付款指引。報告將在確認收到款項後15日內完成，你可以於付款後隨時透過電郵或WhatsApp預約30分鐘的諮詢環節以聽取報告(線上或線下皆可)。

Our London business is good, but Vienna and Berlin are quiet. Mr. D. Lloyd has gone to Switzerland and I hope for good news. He will be there for a week at 1496 Zermott Street and then goes to Turin and Rome and will join Colonel Parry and arrive at Athens, Greece, November 27 or December 2. Letters there should be addressed King James Blvd. 3580. We expect Charles E. Fuller Tuesday. Dr. L. McQuaid and Robert Unger, Esq., left on the 'Y. X.' Express tonight

From Egypt we went to Italy, and then took a trip to Germany, Holland and England. We enjoyed it all but Rome and London most. In Berlin we met Mr. John O. Young of Messrs. Tackico & Co., on his way to Vienna. His address there is 147 upper Zeiss Street, care of Dr. Quincy W. Long. Friday the 18th, we join C. N. Dazet, Esquire and Mrs. Dazet, and leave at 6:30 A.M. for Paris on the 'Q. X.' Express and early on the morning on the 25th of June start for home on the S. S. King.

Well, the old class of "16" is through at last. You ask where the boys are to be. Val Brown goes on the 24th to Harvard for law. Don't forget to address him as "Esquire." Ted @!\$#@\$ takes a position with the N. Y. W. H. & H. R. R., 892 Ladd Ave., Fall River, Massachusetts, and Jack McQuade with the D. L. & W. at Jersey City, N. J. 400 E. 6th Street. William Fellows just left for a department position in Washington; his address is 735 South G. St. At last account, Dr. Max King was to go to John Hopkins for a Ph.D. degree. Think of that! Elliott goes to Xenia, Ohio, to be a Y. M. C. A. secretary. I stay here for the present. What do you do next? How about Idaho?

A tour through our national parks would be enjoyable to you, I know. We left Los Angeles at 7:45 A.M., September 20, via Valley Boulevard, and motored to the Grand Canyon in Arizona. From there we drove to Zion National Park in Utah; next a jump to Yellowstone. Then we drove to the coast, into California, and through the Redwood Forest to San Francisco, the commercial Hub, arriving at 9:30 P.M., October 21. Here Mr. and Mrs. John X. Dix of 685 East Queen St., Topeka, Kansas joined us. I found the roads good, some quite equal to the best.

Yours truly, and Goodbye,

Reference text: Traditional Chinese

我們倫敦的業務狀況良好，但維也納和柏林卻很冷清。D. 勞埃德先生已經前往瑞士，我希望那裡有好消息。他將在采爾馬特街 1496 號停留一周，然後前往都靈和羅馬，並會在 11 月 27 日或 12 月 2 日與帕里上校會合，抵達希臘雅典。那裡的信件應寄至國王大道 3580 號。我們期待周二查爾斯·E·富勒的到來。麥奎德博士和羅伯特·昂格爾律師今晚搭乘「Y. X.」快運船離開。

從埃及，我們去了意大利，然後又去了德國、荷蘭和英國。我們都玩得很開心，但最喜歡的還是羅馬和倫敦。在柏林，我們遇到了塔基可公司 (Tackico & Co.) 的約翰·奧·楊先生，他正前往維也納。他在那裡的地址是蔡斯上街 147 號，昆西·W·朗博士收。6 月 18 日星期五，我們將與達澤特先生和夫人會合，搭乘「Q. X.」快運船早上 6:30 離開前往巴黎，然後在 6 月 25 日清晨搭乘「國王」號郵輪啟程回家。

好了，「16」班的那些老同學們終於都畢業了。您想知道這些男孩們要去哪裡嗎？瓦爾·布朗將於 24 日前往哈佛攻讀法律。別忘了稱呼他為「律師」。泰德 @!\$#@\$ 將在馬薩諸塞州福爾里弗市的拉德大道 892 號，為紐約、西部和哈特福德鐵路公司 (N. Y. W. H. & H. R. R.) 工作；傑克·麥奎德則將在新澤西州澤西市東 6 街 400 號的德拉瓦爾、拉克瓦納和西部鐵路公司 (D. L. & W.) 工作。威廉·費洛斯剛剛前往華盛頓擔任部門職位；他的地址是南 G 街 735 號。最後的消息是，麥克斯·金博士將前往約翰霍普金斯大學攻讀博士學位。想想看！艾略特要去俄亥俄州澤尼亞市擔任基督教青年會 (Y. M. C. A.) 的秘書。我目前會留在這裡。您接下來會做什麼？愛達荷州如何？

我知道，穿越我們國家公園的旅行對您來說會是一次愉快的經歷。我們於 9 月 20 日上午 7:45 從洛杉磯出發，經由谷景大道開車前往亞利桑那州的大峽谷。從那裡，我們開車去了猶他州的錫安國家公園；然後跳到黃石公園。然後我們開車到海岸，進入加州，穿越紅杉森林，於 10 月 21 日晚上 9:30 到達商業中心舊金山。堪薩斯州托皮卡市東皇后街 685 號的約翰·X·迪克斯先生和夫人在那裡加入了我們。我發現路況良好，有些路段甚至堪稱最佳。

您忠誠的，並就此告辭。